

ENTREPRENEZ AUTREMENT !

TABLE RONDE

LE RÔLE DE L'ÉCONOMIE SOCIALE ET SOLIDAIRE FACE AUX GRANDS DÉFIS



GENERATE POSITIVE IMPACT

15 SEPTEMBER 2020

LIVESTREAM #LSF2020 LUXEMBOURG

## Benoît Bonello

### Directeur de l'Innovation Sociale, Groupe SUEZ

Benoît BONELLO est Directeur de l'Innovation Sociale pour le Groupe SUEZ en France. Il pilote la démarche d'entreprise inclusive de SUEZ et la collaboration avec les entrepreneurs sociaux pour développer de nouvelles offres à fort impact social. Benoît coordonne également les filiales et sous-traitants d'insertion de SUEZ et les programmes d'entrepreneuriat du Groupe en France.

Auparavant, Benoît a travaillé dans le conseil en innovation sociétale auprès de grands groupes à l'international et a réalisé un tour du monde du Social Business. Benoît est diplômé de SKEMA Business School.

### Director of Social Innovation, SUEZ Group

Benoît BONELLO is Director of Social Innovation for the SUEZ Group in France. He steers SUEZ's inclusive business approach and collaboration with social entrepreneurs to develop new offers with a high social impact. Benoît also coordinates SUEZ's integration subsidiaries and subcontractors and the Group's entrepreneurship programmes in France.

Previously, Benoît worked in social innovation consulting for major international groups and has completed a world tour of Social Business. Benoît is a graduate of SKEMA Business School.

GOLD EVENT PARTNERS



SILVER EVENT PARTNERS



OFFICIAL EVENT PARTNERS



MEDIA PARTNERS



IN PARTNERSHIP WITH

